
Referat fra H/F Sundbo Bestyrelsesmøde d.4.3.24 
 
Tilstede: Henning, Mette A, Mette Jo, Lisbeth, Merete, Hanne (Rune fra sygeseng) 
 
 
Orientering v Henning: 
• Det har ikke været muligt at færdiggøre regnskab og revision for 2023 til den først 

indkaldte generalforsamling, hvorfor denne rykkes til d. 15.4. Mette A ændrer 
booking i Karens Minde. Henning melder nyt ud så snart regnskab er på plads med 
Revisor.  

• Vedtægtsændring stilles til forslag; 2022 regnskabet godkendes med forbehold…. 
2023 regnskabet vil formodentlig også få nogle anmærkninger.  

• 4 personer har ikke fået løn for deres arbejde i 2023. så snart bestyrelsen har 
adgang til bank/ udbetaling, vil lønnen blive udbetalt reguleret så SKAT er 
indberegnet.  

• Status på forsikring skal afklares (Alka bliver sammenlagt med TRYG forsikring) – 
Har foreningen en bestyrelsesforsikring? Er det muligt at få en kollektiv 
brandforsikring? Hver enkelt ansvarlig for at en forsikring, men hvordan sikre 
forenineng sig at alle har en sådan, f.eks ved brand?  

• Økonomi. Gammel gæld for renovation (flere års opkrævninger) er røget i 
gældsstyrelsen. 84.000 kr.  

• E-boks Kasserer og formand skal have adgang til denne.  

• Vandaflæsning / åbning Lisbeth oh Henning aflæser onsdag d. 27.3 Rune 
undersøger aftaler med afgående formand om der kan skaffes et team til påsætning 
af vandlåse.  

• Anden praktisk TO DO Rune kontakter for indkøb af slotsgrus, lægges ud 1. 
pligtarbejdsdag? Containere > Rune undersøger storskrald og grøntafhentning. 
Fremover vil vi ikke kunne få de store containere, så der skal findes en anden 
løsning, herom får vi nærmere besked fra kommunen omkring d. 12.3  

• Ventelistefolket kontaktes hurtigst muligt (Henning) opkrævning sendes ud senest i 
april, der gives en mdr. frist til betaling og ny revideret liste kommer på hjemmesiden 
i maj.  

• Bestyrelsen skal opgive medlemsdata til Kolonihaveforbundet. Rune indsamler 
data og tidligere formand får oprettet os i forbundet. 

 

 

Ref Mette Jo 


